
1. Status	siden	generalforsamlingen
2. Vedligehold	af	vejene	– her	vil	Kurt	stadig	gerne	have	kontakten
3. Oprensning	af	vandingskanaler
4. Væltede	træer	på	stier	
5. Indkøb	af	postkassesystem
6. Eventuelt

1	Pænt	goddag	til	Mogens.	Kurt	forsætter	med	vejene.	Vi	har	heldigvis	en	rigtig	god	ordning,	
da	Skelund	pallehandel	holder	selv	øje.	Vejene	har	aldrig	været	bedre.

3	Grøfterne	er	blevet	spulet	og	gravet	ud.	De	er	blevet	rigtig	god	og	trækker	rigtig	fint.
Mads	følger	op	på	at	alle	grøfter	er	ordnet.

4	Der	er	væltet	træer,	og	mange	grene	er	faldet	ned.	På	arbejdsdagen	bestiller	vi	flismaskine,	
så	der	kan	blive	ryddet	op	på	stier	og	veje.	Det	betyder	at	det	vil	være	muligt	at	lægge	grene	i	
pæne	stakke	langs	hovedvej,	så	det	kan	blive	fjernet.
Oplever	man	væltede	træer	eller	nedfaldne	grene,	er	man	velkommen	til	at	rydde	op.	
Arbejdsdagen	er	den	29/4.

5	Rasmus	og	Kim	mødes	ved	postkasserne	og	ser	hvordan	de	nye	postkasser	kan	opstilles.
Vi	skal	have	plads	til	205	postkasser.	Sletten	har	deres	egne	postkasse	ved	huset.
Vi	vil	arbejde	på	at	vores	info	stander	bliver	opsat	ved	postkasserne.

6	Berit	bestiller	forsamlingshuset	i	Helberskov	til	generalforsamling	8/10	og	tager	en	snak	
med	Meny	om	mad.
Mads	vil	sende	giv	et	praj	til	kommunen	med	de	huller	der	ved	indkørsel	til	Vidjeparken.

Mogens	og	Rasmus	vil	undersøge	muligheden	for	at	skifte	bank.

Næste	møde	er	18/3.

Referat	bestyrelsesmøde
lørdag	den	7.	januar	2023


